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《中国青铜器(英文版)》主要内容：The emergence of bronze ware is an important
chapter in the civilization history of human being. Though China is not the first country
to make bronze ware in the world, it has enjoyed a unique position in the world history
relying on the great variety of bronze ware, plenty of shapes, fine casting techniques
and profound historical and cultural connotations. The book introduces the splendid
bronze culture of ancient China with clear and vivid description. It seems that you
could hear the voice from the bronze age and experience the unique styles of the time
by reading the introduction of the rare bronze ware in the book.
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标签

青铜器

艺术

英文

考古

美学

历史

评论

这本书篇幅不长,图片配得好,讲解较到位,读完很有收获。

-----------------------------
印刷精美

-----------------------------
小白入门挺好的，对青铜器的基本概念、分类和发展演变有了初步了解，就是器形和纹
饰介绍的偏少。

-----------------------------
入门还是很不错哒

-----------------------------
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书评

工作闲暇所读，从广州图书馆借的中文版本，看了目录，内容应该和英文版的一致。第
一次看专门讲青铜器的文章，虽无从比较，但感觉写的不错。120多页的书，文字虽少
，但附图很到位。作者按照时间顺序，以插图讲解的形式从夏末、商、西周、东周一直
讲到西汉的青铜历史、艺术...  

-----------------------------
看完了第一本介绍种花家青铜器的书籍。又是一次从一无所知到除窥门径的历程。
石器时代后期人类和自然界的合作越来越多，铜也成为了人类最早认识和利用的金属。
于是人类逐步从石器时代开始过度向了青铜时代，也是这一时期种花家从原始的部落社
会逐渐演变为奴隶制社会。所以说倘...  
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